

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ. INFORMATION ABOUT THE AUTHORS

Бояринова Мария Михайловна, аспирант Братского государственного университета.

E-mail: Slava1982_@rambler.ru

Boyarinova Marina Mikhailovna, Post-graduate of Bratsk State University.

Баясгалан Дашхуугийн, канд. филол. наук, доцент Дарханского филиала Монгольского государственного университета науки и технологии. E-mail: dlkhanag@yahoo.com

Bayasgalan Dashuugiyn, Candidate of Philology, Associate Professor, Darkhan Technological Institution of Mongolian National University.

Власов Геннадий Петрович, д-р ист. наук, профессор Братского государственного университета. E-mail: vlasovgp@br.ru

Vlasov Gennady Petrovich, Doctor of History, Professor of Bratsk State University.

Гаврилова Татьяна Александровна, канд. психол. наук, доцент, заведующая кафедрой психологии образования (Школа педагогики, г. Уссурийск) Дальневосточного федерального университета.

E-mail: tgavrilovaster@gmail.com

Gavrilova Tatyana Alexandrovna, Candidate of Psychology, Associate Professor, Head of the Department of Educational Psychology, School of Pedagogics, Far-Eastern Federal University.

Губарева Татьяна Владимировна, канд. физ.-мат. наук, доцент кафедры государственного и муниципального управления Братского государственного университета.

E-mail: tvgbratsk@mail.ru

Gubareva Tatyana Vladimirovna, Candidate of Physics and Mathematics, Associate Professor, the Department of State and Municipal Management, Bratsk State University.

Дубровина Марина Анатольевна, старший преподаватель кафедры государственного и муниципального управления Братского государственного университета.

E-mail: Duma781@rambler.ru

Dubrovina Marina Anatolyevna, Senior Lecturer of the Department of State and Municipal Management, Bratsk State University.

Евдокименко Дарья Сергеевна, студентка факультета экономики и управления Братского государственного университета.

E-mail: dashenka.evdokimenko@mail.ru

Evdokimenko Daria Sergeevna, student, Faculty of Economics and Management, Bratsk State University.

Ковригина Снежана Валерьевна, канд. ист. наук, доцент кафедры истории и политологии Братского государственного университета. E-mail: sarapylova@bk.ru

Kovrigina Snezhana Valeryevna, Candidate of History, Associate Professor of the Department of History and Political Science, Bratsk State University.

Корепанова Ольга Аркадьевна, преподаватель детской Школы искусств № 1 г. Братска. E-mail: olga_svetlay2011@mail.ru

Korepanova Olga Arkadyevna, teacher, Bratsk School of Art № 1.

Кудашкин Вячеслав Александрович, канд. ист. наук, доцент, доцент кафедры истории и политологии Братского государственного университета. E-mail: Slava1982_@rambler.ru

Kudashkin Vyacheslav Alexandrovich, Candidate of History, Associate Professor of the Department of History and Political Science, Bratsk State University.

Кургузов Владимир Лукич, д-р культурологии, профессор, заведующий кафедрой культурологии и социокультурной антропологии Восточно-Сибирского государственного университета технологий и управления. E-mail: vlkurguzov@rambler.ru

Kurguzov Vladimir Lukich, Doctor of Culturology, Professor, Head of the Department of Culturology and Sociocultural Anthropology, East Siberia State University of Technology and Management.

Морнова Юлия Викторовна, аспирант Братского государственного университета. E-mail: Alisa19851@yandex.ru

Mornova Ylia Viktorovna, postgraduate student, Bratsk State University.

Патрусова Алена Михайловна, канд. техн. наук, заведующая кафедрой менеджмента и информационных технологий Братского государственного университета.

E-mail: patrusova@mail.ru

Patrusova Alena Mikhailovna, Candidate of Technical Science, Associate Professor, Head of the Department of Management and Information Technologies, Bratsk State University.

Пашкевичюс Екатерина Филипповна, магистрант Братского государственного университета. E-mail: katioxa92@bk.ru

Pashkevichyus Ekaterina Philippovna, Master, Bratsk State University.

Седунова Алена Сергеевна, студентка факультета экономики и управления Братского государственного университета.

E-mail: Sportsmenka2402@yandex.ru

Sedunova Alena Sergeevna, student, Faculty of Economics and Management, Bratsk State University.

Слепнева Елена Андреевна, студентка факультета экономики и управления Братского государственного университета.

E-mail: gmub@brstu.ru

Slepneva Elena Andreevna, student, Faculty of Economics and Management, Bratsk State University.

Ташкенова Лариса Валентиновна, учитель школы № 41 г. Братска.

E-mail: lady.laralara@mail.ru

Tashkenova Larisa Valentinovna, teacher, Bratsk Secondary School № 41.

Тоноян Арминэ Арменовна, студентка факультета экономики и управления Братского государственного университета.

E-mail: tonoyan-minka@mail.ru

Tonoyan Armine Armenovna, student, Faculty of Economics and Management, Bratsk State University.

Трапезникова Елена Васильевна, канд. экон. наук, заведующая кафедрой экономики и технологий бизнеса Братского государственного университета.

E-mail: TEV-58@mail.ru

Трапезникова Елена Васильевна, Candidate of Economics, Head of the Department of Economics and Business Technologies, Bratsk State University.

Фалунин Василий Фидэльевич, аспирант Братского государственного университета.

E-mail: svoi41@ya.ru

Falunin Vasily Fidelyevich, Post-graduate of Bratsk State University.

Фалунина Елена Васильевна, д-р психол. наук, доцент кафедры педагогики и психологии Братского государственного университета. E-mail: falunina.elena@yandex.ru

Falunina Elena Vasilyevna, Doctor of Psychology, Associate Professor of the Department of Pedagogics and Psychology, Bratsk State University.

Черутова Марина Ивановна, канд. экон. наук, профессор, заведующая кафедрой экономики и менеджмента Братского государственного университета.

E-mail: eims@brstu.ru

Cherutova Marina Ivanovna, Candidate of Economics, Professor, Head of the Department of Economics and Management, Bratsk State University.